
PROTOKÓŁ Nr 21/1/2010 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki                                  

i Rolnictwa  
odbytego w dniu 21.01.2010r.  

 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.9.00 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Krzysztof Wojcierowski – 
Przewodniczący Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji rozszerzył porządek obrad o projekty uchwał 
w sprawie:  
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad wraz ze zmianą: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu na 2010r., 
b) trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej, 
c) uchwalenia budŜetu Powiatu Koneckiego na 2010r., 
d) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Końskich, 
e) określenia rodzaju świadczeń oraz warunków i sposobów przyznawania 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, 
f) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu koneckiego w 2010 roku. 
3. Sprawy róŜne. 
 

Ad – 2a. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Helena Obara przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2010r., 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
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Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2b. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej 
Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie  
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 2c. 
 

Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Koneckiego na 2010r., 
 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały budŜetowej pozytywnie 
większością głosów przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 
Ad – 2d. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Końskich przedstawił Sekretarz Pan Roman Struzik. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 2e. 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń oraz warunków 
i sposobów przyznawania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających 
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z opieki zdrowotnej nie był przedstawiany z uwagi na to, Ŝe wszyscy radni 
zapoznali się z nim na poprzednich komisjach. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 2f. 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego w 2010 roku przedstawił 
Członek Zarządu Wiesław Basiak. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – stwierdził, Ŝe powinna być na terenie gminy 
Stąporków choć jedna apteka czynna całą dobę. 
 
Radny Jerzy Środa – stwierdził, Ŝe funkcjonuje tzw. Pogotowie apteczne, które 
obliguje właściciela do otwarcia w razie potrzeby. 
 
Radny Mariusz Brelski – powiedział, Ŝe gmina musi to załatwić i naleŜy ten 
problem rozwiązać. 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – stwierdził, Ŝe to powiat podejmuje ostateczną 
decyzję stąd rozpatrywany projekt uchwały. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
W stosunku do projektu uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu koneckiego w 2010 roku, Komisja 
BudŜetu, Gospodarki i Rolnictwa wniosła do Zarządu Powiatu 
o uwzględnienie otwarcia jednej apteki na terenie gminy Stąporków 
całodobowo.  
 
Komisja zaopiniowała powyŜszy projekt uchwały pozytywnie wraz z wnioskiem. 
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Ad – 3. 
 
 
W sprawach róŜnych Radny Krzysztof Wojcierowski – poruszył problem 
rozkładu jazdy busów szczególnie na trasie małych miejscowości na terenie gminy 
Stąporków. Podkreślił, Ŝe przewoźnicy jeŜdŜą jak chcą. Stwierdził, Ŝe jest to duŜy 
problem dla mieszkańców, a na interwencje nie ma odzewu. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – powiedział, Ŝe w innych gminach teŜ jest ten 
problem. 
 
Radny Jerzy Środa – stwierdził, Ŝe Urząd Marszałkowski po przeprowadzonych 
kontrolach ukarał kilku przewoźników za niezgodności z rozkładem jazdy. 
 
Przewodnicząca Rady – powiedziała, Ŝe brak jest czynności kontrolnych. 
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – stwierdził, Ŝe jest odpowiedni wydział, który 
kontroluje przejazdy busów i będzie to egzekwowane. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.35. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji  podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
Monika Trojanowska   Krzysztof Wojcierowski  
 
 
 
Końskie, dnia 21.01.2010r. 


